
REPUBLIKA HRVATSKA
LIdKo-sENJSKA ZupaNr.rl
osNovNA Sxor,^q. DR. FRANJE TUDMANA
Rijeika 2, 53230 Korenica

Klasa: 003-06/1 8- 0l 107

Urbroj : 2125 128-02-0 I - I 8-02
U Korenici I l.srpnja 2018. godine

Zapisnik sa 16. sjednice Skotskog odbora

Mjesto odrZavar4a: OS dr. Franje Tudmana, Korenica- zbomica
Vrijeme odrLavanja: srijeda, l l.srpnja 2018. godinLe s podetkom u 11,00 sati

Evidencija nazodnosti:

1. Aleksandra Majeti6 - predsjednica Skolskog odbora

2. Darko Jurkovi6 - dlan ispred Vije6a roditelja
3. Spomenko Miji6 - dlan - ispred Osnivada Lidko senjske Zupamje

4. Ivana Ivandevii - dlan - ispred Skupa radnika

5. Damir Tomid- dlan - ispred Osnivada Lidko senjske Zupanije

Opravdano nenazodm:
l. Flrvoje Kuktruzovi6 - dlan- ispred Osnivada Lidko senjske Zupanije
2. Nikolina Matijevid - zamjenica predsjednika Skolskog odbora

Ostali prisubri:
1. DraienaAradii - ravnateljica Skole
2. Tanja Babi6 - tajnica Skote u svojstvu zapisnidara
3. Magdalena Kukuruzovid- radunovotkinja Skole

Predsjednica Skokkoga odbora utvrdil.a je kvorum potreban za pravovaljanost
dono5enja odluka.

Predsjednica Skokkoga odbora predloZiJta je da se usvoji sljedeii Dnevni red s

nadopunama:

1. Usvajanje Zapisnika s 15. sjednice Skolskog odbora
2. Usvajanje izmjena i dopuna Financijskog plana za 2018.godinu
3. Polugodi5nje financijsko izvje5de za 2018.godinu
4. Izvje5de o samowednovanju
5. Razno

&

Dnevni red s dopunama usvoien ie iednoglasno

ftu"1s.



Ad. 1.

Clanovi Skolskoga odbora dobili su Zapisnik s 15. sjednice Skolskoga odbora zajedno
sa pozivom za sjednicu. Nrje bilo primjedbi na zapisnik. Predsjednica je dala na usvajanje
zapisnik s 15. sjednice Skokkog odbora.

Zapisnik s 15. siednice Skohkoea odbora ie usvoien vedinom elasova ( iedan ilan
ie bio suzdrZan ).

Ad.2.

Predsjednica Skohkog odbora je po ovoj todci dala rijed radunovotkinji Skole.
Radunovotkinja je upoznala dlanove da se Financijski plan morao uskladiti s izmjenama i
dopunama osnivada Lidko-senjske Zupanije. Ukratko je iznijela dlanovima Sto se todno
uskladilo i da su izmjene bile vi5e tehnidke, te da se usvajanjem izmjena Financijskog plana
mijenja i Plan nabave odnosno ono Sto se konkretno mijenjalo tj. odredeni iznosi.
Nakon izlaganja radunovotkinja je upitala da li netko ima pitanja vezano zainnlenu, obzirom
da pitanja i primjedbi nije bilo, preSlo se na usvajanje, a promjene se prilaZu u materijalima sa
sjednice. Predsjednica je dala na usvajanje izmjene i dopune Financijskog plana.

Izmiene i donune Financiiskos plana za 2018.sodinu iednoslasno su usvoiene.

Ad.3.
Po ovoj todci predsjednica Skobkog odbora je opet dala rijed radunovotkinji koja je

ukratko upoznala nazodne s ostvarenim prihodima i rashodimazapwih 6. mjeseci ove godine,
te naglasila da su rashodi pribliZno jednaki kao i proSle godine. Predsjednica je dala na
usvaj anj e polugodi5nj e izvj e56e za 20 I 8. godinu.

Polueodi5nie izvieSde za 2018.sodinu ie iednoelasno usvoieno.

Ad.4.
Predsjednica Skolskog odbora dalaje rijed ravnateljici Skole.
Ravnateljicaje iznijela daje od ove godine odredila Timzakvalitetu" koji se ukljudio u

sudjelovanje o saznanju o doprinosu udenikq te su metodom upifirika do5li do odredenih
saznanja. Kod udenika osmih i detwtih ruzreda poslije provedenog upitnika vidjelo se da je
zadovoljstuo izrtad sredine. Napomenula je dlanovima da se Skohki razvojni plan moZe
vidjeti na stranicama Skole. Predsjednica je dala na usvajanje izvjesie o samowednovanju.

Izvie5de o samovrednovaniu ie iednoglasno usvoieno.

Ad.5.

Po ovoj todci ravnateljica je upoznala dlanove da je 28.06.2018.9. potpisan Ugovor s

Projekt inZenjeringom iz PoZegeo te da su dolazili izmjeriti stolariju, a sluZbeno otvaranje
radovaje 15.7.2018.g.

Sjednica je zakljudena u 11,20 sati.

Zapisniiarka:
Tanja Babii, tajnica Skole

Skohkog odbora:
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